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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24.marts 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 264 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S).

Spørgsmål 264:

”Hvor mange danskproducerede svin forventer ministeren der i fremtiden vil blive 
slagtet uden for landets grænser, og hvilke initiativer vil ministeren tage i den 
forbindelse?”

Svar:
Ifølge Fødevarestyrelsen blev der i 2007, 2008 og 2009 udført henholdsvis 4,95 mio., 
6,34 mio. og 8,29 mio. levende svin fra Danmark, og i 1. kvartal 2010 blev der udført 
2,16 mio. levende svin fra Danmark. Foreløbigt tyder det på, at niveauet for 2010 bliver 
på højde med niveauet for 2009.

Med henvisning til min besvarelse af S 1678, så er det vigtigt for regeringen at sikre, at 
de generelle rammevilkår for erhvervet er fornuftige og løbende tilpasses aktuelle 
udfordringer og vilkår. Derfor er regeringen indstillet på at gå i dialog med erhvervet om 
rammevilkårene, hvilket handlingsplanen for kødkontrollen netop er et eksempel på. 
Som det fremgår af den netop vedtagne aftale om en landbrugspakke, vil der fortsat være 
fokus på, om der kan gennemføres yderligere effektiviserings- og forbedringsmuligheder
for kødkontrollen, med henblik på at nedbringe omkostningerne yderligere for de danske 
slagterier.
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